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Abstract (en)
The axial blower has an axial propeller (3) and an air guiding unit (1) with a guide ring (2), where the axial propeller has axial blades and a jacket
ring (5) connected with blade tips, which forms a radial gap (s) with the guide ring. The guide ring has an inner profile (7), which extends in the
radial gap and has divided alternating teeth on the periphery and pockets. An independent claim is also included for a method for the prevention of a
recirculation current with an axial blower.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Axialgebläse, aufweisend einen Axiallüfter (3) und eine Luftleiteinrichtung (1) mit einem Leitring (2), wobei der Axiallüfter
(3) Axiaischaufeln (4) und einen mit den Schaufelspitzen verbundenen Mantelring (5) aufweist, welcher mit dem Leitring (2) einen Radialspalt (s)
bildet. Es wird vorgeschlagen, dass der Leitring (2) ein Innenprofil (7) aufweist, welches in den Radialspalt (s) hineinragt und - über den Umfang
verteilt - abwechselnd Zähne und Taschen aufweist.
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